



## **Referat distriktsrådsmøte (nett)** **9. oktober 2024, kl. 18.00 – 20.00.**

### **Innkalt til møtet:**

#### Distriktsråd:

DG Einar Kallager, DGE Astrid Danielsen, DGN Heidi Hammervik, IPDG Ole Sverre Lund, PDG Ole Joakim Devold, PDG og leder i TRF-komiteén Sissel Berit Hoell, PDG og leder i ungdomskomiteén Berit Reppesgård, og PDG og controller Inger- Britt Zeiner.

#### Stab:

Distriktssekretær Tone Moseid, Distriktskasserer Halvor Thommesen, Distriktstrener Bjørn J. Aas og DICO Lars Olborg.

#### Komiteledere:

Leder i medlemskapskomiteén Anders Rasmussen, leder i PR- og kommunikasjonskomiteén Bente Amandussen, PDG og leder i RLI-komiteén Laila Lerum, CoL-representant Gaute M. Johannessen.

#### Assisterende Guvernører:

Jan Petter Bergan, Dag Helge Tvedt, Turi Berntsen, Tordis A. Blørstad og Tone Kolbenstvedt

#### Andre:

DYEO Marius Tannum

**Forfall:** Ole Joakim Devold, Tordis A. Blørstad, Gaute M. Johannessen, Berit Reppesgård, Bjørn J. Aas, Anders Rasmussen, Tone Kolbenstvedt

## Agenda

SAKSNUMMER	SAKSINNHOOLD	REFERAT
11/2024-2025	Godkjenning av innkalling og agenda.	Godkjennes
12/2024-2025	Godkjenning av møterefertat fra DR-møte 05.09.2024.	Godkjennes
13/2024-2025	<b>INFORMASJONSSAKER</b>	
	13-01: Oppsummering etter distriktskonferansen  # Årsmøtet (referat)	<p>Einar oppsummerte at Ulefoss RK er godt fornøyd med gjennomføringen, og har fått mange positive tilbakemeldinger. Noen har kommentert at det ble for tett program på formiddagen lørdag med litt lite pauser mellom foredragene. Mange har trukket fram at den sosiale delen av konferansen var veldig positiv. For klubbens del har det vært en lærerik og samlende aktivitet der alle bidro i planlegging og gjennomføring.</p> <p>Økonomi: Ca. 640 000,- i utgifter, men når de har fått inn alt som skal betales, vil det være ca. 50 000,- i overskudd.</p> <p>Det var enighet i møtet om at det var en vellykket konferanse. Jan Petter kommenterte at det er viktig at temaene fra konferansen følges opp i klubbene i etterkant, så konferansen ikke bare blir en happening.</p>
	13-02: Økonomirapport	<p>Halvor gikk gjennom regnskapet så langt. Han påpeker at det er viktig å sende inn reiseregninger fortløpende, ikke samle opp.</p> <p>Stavern Ung får overført 20 000,- slik det ble vedtatt på årsmøtet i september. Beløpet skal gå til prosjekter og ev. deltagelse på RLI.</p> <p>Ungdomsutveksling: Larvik, Porsgrunn, Færder, Risør, Mandal og Horten har studenter inneværende rotaryår. Halvor sender e-post til klubbene slik at han får riktig kontonummer fra dem.</p> <p>Sissel Berit kommenterte at det står 2 257 238,- på posten for Ukraina-prosjektet. Hele Ukraina er ett rotarydistrikt, og de har satt seg selv under revisjon. Når de er ferdige, er det mulig at også RI vil foreta en revisjon. I påvente av resultatet av revisjonen, er all utbetaling til Ukraina stoppet, også Global Grants.</p>

	13-03: Nominasjonsprosess DG 2027-2028	Det ble orientert om nominasjonsprosessen.
	13-04: Presentasjon av ny DICO (IT-koordinator) Lars Olborg. Info fra DICO.	<p>Lars presenterte seg selv. Han er medlem av Stokke RK. Han har allerede vært i møte med NORFO. Det skjer mye spennende, blant annet lansering av nye hjemmesider for klubbene og distriktene 1. november. Det er det samme verktøyet som tidligere som skal brukes til å administrere hjemmesidene, men design og layout blir friskere og mer moderne. Lars vil kalle inn til møte med CICO-ene for å informere om endringene. Bergen RK har vært pilot for nye nettsider, sjekk <a href="https://bergen.rotary.no/">https://bergen.rotary.no/</a> for å se hvordan nettsidene vil se ut.</p> <p>Tone M. overtar rollen som webansvarlig for Lars, og fortsetter å oppdatere nettsidene.</p>
	13-05: Orientering om Pre-PETS og status planlegging av Rotary-året 2025-2026	<p>Tone orienterte om status på Pre-PETS. 32 klubber er påmeldt (resten har meldt forfall/ikke svart eller har ikke rollen klar ennå) Tone minner om at PETS er obligatorisk, men ikke Pre-PETS.</p> <p>Tema fra programmet er:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Innføring i hva det innebærer å være klubbpresident.</li> <li>• Hva innebærer AG-rollen</li> <li>• Verktøy som: Medlemsnett, Club Central, og Learning Center</li> <li>• Distriktets hjemmeside og nettbaserte håndbok</li> <li>• Viktige datoer og frister (ref. årshjul)</li> <li>• Mål og planer: Rotarys Action Plan og Distriktets 3 års plan</li> <li>• Presentasjon av Rotarys action plan, knyttet til sentrale temaer for Rotary: TRF, ungdom og utveksling, medlemsutvikling, PR og kommunikasjon, Ukraina</li> </ul> <p>Astrid: AG-ene har jobbet godt med å få på plass deltagerne til Pre-PETS. Ellers er hun i god rute med planleggingen av sitt guvernørår. Etter pre-PETS er det opplæring i Florida som er det neste på planen. Møteplanen er klar for høsten 2025. Noen klubber må få besøk tidligere enn vanlig, i august, slik at Astrid kan holde av noen dager i september for å prioritere mottagelse av nye studenter i forbindelse med jobb.</p>
	13-06: Info om Arendalsuka	Einar orienterte om Arendalsuka. Dette er en viktig arena for å synliggjøre oss og fortelle om hva Rotary er og gjør. Ca. 150 000 mennesker er innom i løpet av uka. Einar deltok en dag. Arendal RK hadde en stand med roll-ups og QR-kode med quiz. De

		<p>framhevet fokusområdene til Rotary, hvordan Rotary hjelper verden, ungdomsutveksling og medlemsrekruttering. Det var stor interesse blant yngre og andre. Dagen var godt forberedt, og de som skulle stå på stand ble godt preppet på de temaene de skulle fokusere på. Einar mener det er viktig at vi er med og fortsatt støtter opp om dette. Både distriktet vårt og NORFO støtter Arendal RK som representerer Rotary på Arendalsuka. Det er satt av 15 000,- fra distriktet, og Arendal RK leverer regnskap før de får overført midler.</p> <p>Jan Petter: I tillegg til stand, er det mange møter som vi med fordel kan delta på som er knyttet til fokusområdene våre, f.eks. temaer som internasjonalt samarbeid, bistand til mennesker i verden og frivillighetsarbeid. Vi kan også be oss inn til samarbeid med andre frivillige organisasjoner.</p>
	13-07: Henvendelse om et eventuelt nordisk samarbeid med USA	<p>Einar har forspurt de andre distriktene i Norge. Det er ingen som ser at de har kapasitet til å gå inn i dette nå midt i et guvernørår, men foreslår at saken tas opp på nytt senere. For å inngå et slikt samarbeid, bør det være minst to distrikter som ønsker det, og at det finnes engasjerte personer som ønsker å jobbe med dette. Sissel Berit minner om at vi har et ICC-samarbeid med Litauen som Edrund Olaisen har vært kontaktperson for i mange år.</p>
	13-08: Info fra de av distriktsrådets medlemmer som deltok på Rotarys samlinger i Malmø (for Sone 17 og 18)	<p>Astrid og Heidi var med på GENTS, og Sissel Berit og Laila Lerum var med på Action Summit.</p> <p>Astrid og Heidi hadde to hektiske dager med mye gruppearbeid, men også tid til å planlegge sammen. Gjennomgående for alle foredragene og gruppearbeidet var fokuset på samarbeid og kontinuitet i arbeidet vårt. Det var positivt å møte andre i samme rolle for å bygge nettverk som forberedelse til guvernøråret.</p> <p>Oppsummering fra Astrid (innsendt etter møtet):  <i>All opplæring var knyttet til Rotary Action Plan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Øke synlighet</li> <li>• Øke påvirkning</li> <li>• Øke engasjementet</li> <li>• Øke evnen til å endre seg</li> </ul> <p><i>Jobbe målrettet og planmessig, gjerne treårs-planer. Gjennom kontinuitet jobbe mot og inspirere til handling.</i></p> <p><i>Lage mål og planer for hvordan kommunikasjonen mellom DG og klubbene skal være, i tillegg internt i distriktsrådet. Hvordan nå ut med budskapet om</i></p>

		<p><i>hva Rotary er og gjør til ulike mottakere. Viktig å ha en strategi og å være motiverende. Bruke historier for å understreke poengene i kommunikasjon.</i></p> <p><i>Støtte og oppmuntre til å samle inn til Rotaryfondet og informere om mulighetene for å søke støtte i stipend/økonomisk støtte til lokale og internasjonale prosjekter.</i></p> <p><i>Oppmuntre klubber som har utfordringer med medlemskap og hvordan etablere nye klubber.</i></p> <p><i>Oppfordring om å benytte RI og sonenes ressurspersoner til å hjelpe.</i></p> <p><i>Ikke minst hvordan vi skal være inspirerende ledere for distriktsorganisasjonen.</i></p> <p><i>Organisere oss slik at rollene er tydelige og komiteene og AG-ene fungerer godt.</i></p> <p>Sissel Berit og Laila meldte tilbake at det var veldig mange gode, inspirerende foredrag, og at man får knyttet mange viktige kontakter.</p> <p>Sissel Berit oppfordrer flere til å delta på Action Summit. Neste år skal Action Summit være i Brussel 25.-28. september. Da samles 10 soner (ikke 2 slik det var i Malmø).</p>
14/2024-2025	<b>DRØFTINGSSAKER</b>	
	14-01: Prinsipp for opplæring av assisterende guvernør	<p>Astrid foreslår mer systematisk opplæring og overlapp ved bytte av AG, slik at påtroppende AG er godt forberedt på rollen. Hun foreslår også at distriktet dekker deltagelse på distriktskonferansen til påtroppende AG-er og ev. RLI.</p> <p>Dag Tvedt: Bjørn har sagt at han ønsker å lage opplæring for AG-ene.</p> <p>Jan Petter: Veldig bra med innfasing. Det viktigste er å ha god kontakt med klubbene, og at AG-ene etablerer et nettverk.</p> <p>Turi: Bra å starte tidlig og få etablert et nettverk. AG-ene være del av et lederteam og ha noen treffpunkter. Positivt med mer rutine og struktur på arbeidet som AG.</p> <p>Astrid takket for tilbakemeldingene. AG-ene ønsker å møtes og gi en tilbakemelding på saken. AG-ene melder tilbake til distriktsrådet/ Astrid.</p>
15/2024-2025	<b>BESLUTNINGSSAKER</b>	Ingen saker meldt inn.

16/2024-2025	<b>EVENTUELT</b>	<p>Laila orienterte om at høstens RLI. Det er 28 deltagere. Brokelandsheia blir brukt til første samling. 2. og 3. samling flyttes til Telemarksvingen veikro grunnet ombygging og endring av lokalene på Brokelandsheia. Det må inngås ny avtale med et nytt sted for våren og de kommende RLI-samlingene. Plassering er viktig for at det ikke skal bli for lang reisevei for deltagerne.</p> <p>Sissel Berit minnet om at <u>1. desember er søknadsfrist for District Grant</u>. Viktig at AG-ene vet dette og minner klubbene om fristen.</p>
--------------	------------------	---

Horten 9. oktober 2024

*Heidi Hammervik*  
DGN/Referent